
PROTOKÓŁ NR 12/08 
 POSIEDZENIA KOMISJI SAMORZ ĄDU TERYTORIALNEGO  

SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŚWIĘTOKRZYSKIEGO 
odbytego w dniu 29 lutego 2008  roku 

 
Posiedzenie trwało w godzinach od 13.15 do 16.00  

Obrady Komisji prowadziła Przewodnicząca Komisji Agnieszka Szlęk.  
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji i goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności (załącznik nr 1 i 2 do protokołu).  
 
Przewodnicząca obrad przedstawiła porządek obrad przysłany przy 
zaproszeniu na posiedzenie i poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków. 
Zaproponowała, aby zagadnienia zawarte w pkt 3 i 4 omawiane były 
jednocześnie, jako pkt 3.   
Radni uwag nie zgłosili i przyjęli jednogłośnie porządek obrad w następującym 
brzmieniu:    
1. Przyjęcie informacji nt. priorytetów samorządu województwa 
świętokrzyskiego w promocji naszych atrakcji turystycznych wśród 
potencjalnych turystów. 

2. Zapoznanie się z informacją nt. Kanalizacja ruchu turystycznego  
w województwie świętokrzyskim na obszarach chronionych.  

3. Informacje:  

. Rozwiązania systemowe transportu publicznego (kolejowego, drogowego, 
lotniczego) oraz nakłady na infrastrukturę drogową, kolejową, lotniczą  
w latach 2008-2013. 

. Infrastruktura komunikacyjna, jako dźwignia rozwoju ruchu turystycznego  
i gospodarczego regionu.  

 
4. Sprawy róŜne.  

Radni otrzymali materiały do pkt. 1-3 przy zaproszeniu na posiedzenie. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1. 

Zastępca dyrektora Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury i Sportu 
Małgorzata Kowalińska dokonała wprowadzenia do Informacji nt. priorytetów 
samorządu województwa świętokrzyskiego w promocji naszych atrakcji 
turystycznych wśród potencjalnych turystów, stanowiącej zał. nr 3 do protokołu. 
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W dyskusji głos zabrali radni: Jerzy Suchański, Wojciech Kurek, Wiesław 
Woszczyna, przewodnicząca obrad Agnieszka Szlęk, poruszając następujące 
zagadnienia: 

. zamierzenia wobec Ciuchci Express Ponidzie, 

. brak w omawianych produktach turystycznych szlaku narodowo-
wyzwoleńczego w SkarŜysku Kamiennej (mogiły zbiorowe na Borze i na 
Brzasku, obóz pracy w Zakładach Metalowych Mesko), 

. niezbędna ciągła weryfikacja kalendarza imprez z uwagi na nakładające się 
w jednym czasie imprezy turystyczne, 

. stopień zainteresowania gmin przynaleŜnością do ROT.  

Odpowiedzi i wyczerpujących wyjaśnień udzieliła zastępca dyrektora 
Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury i Sportu M ałgorzata 
Kowalińska.  

 Komisja przyjęła do aprobującej wiadomości Informację nt. priorytetów 
samorządu województwa świętokrzyskiego w promocji naszych atrakcji 
turystycznych wśród potencjalnych turystów. 

Ad 2. 

Zastępca dyrektora Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury i Sportu 
Małgorzata Kowalińska dokonała wprowadzenia do informacji nt. kanalizacji 
ruchu turystycznego w województwie świętokrzyskim na obszarach 
chronionych, stanowiącej zał. nr 4 do protokołu.   

W dyskusji głos zabrali radni: Jerzy Suchański, Wojciech Kurek, Wiesław 
Woszczyna, przewodnicząca obrad Agnieszka Szlęk, poruszając następujące 
zagadnienia: 

. wyjaśnienie terminu „kanalizacja ruchu turystycznego”, 

. źródło finansowania działalności Fundacji 4H w Polsce.  

Odpowiedzi i wyczerpujących wyjaśnień udzieliła zastępca dyrektora 
Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury i Sportu M ałgorzata 
Kowalińska.  

 Komisja przyjęła do aprobującej wiadomości informację nt. kanalizacji 
ruchu turystycznego w województwie świętokrzyskim na obszarach 
chronionych. 
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Ad 3. 

Dyrektor Departamentu Infrastruktury Wojciech Sipor ski dokonał 
wprowadzenia do informacji: „Rozwiązania systemowe transportu publicznego 
(kolejowego, drogowego, lotniczego) oraz nakłady na infrastrukturę drogową, 
kolejową, lotniczą w latach 2008-2013” oraz „Infrastruktura komunikacyjna, 
jako dźwignia rozwoju ruchu turystycznego i gospodarczego regionu”, 
stanowiących zał. nr 5 i 6 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali radni: Jerzy Suchański, Wojciech Kurek, Mieczysław 
Gębski, Wiesław Woszczyna, przewodnicząca obrad Agnieszka Szlęk, 
poruszając następujące zagadnienia: 

. etapy budowy „pętli świętokrzyskiej”, 

. budowa i modernizacja drogi nr 42, 

. perspektywy budowy lotniska w Obicach i rozwój istniejącego w Masłowie,  

. perspektywy rozwoju komunikacji kolejowej na terenie województwa, 
szczególnie modernizacja linii Kraków-Warszawa, linii Ostrowiec-
Sandomierz i połączenie z Rzeszowem, rozbudowa linii 73 z Buska Zdroju 
do śabna, co umoŜliwi wpi ęcie województwa świętokrzyskiego w TNT od 
Litwy aŜ do Bałkanów.  

. udroŜnienie okolic Targów Kielce poprzez odpowiednią przebudowę dróg,  

. działania w kierunku powiązania funkcji dworców PKP, PKS i BUS w celu 
udogodnienia podróŜy.  

. Odpowiedzi i wyczerpujących wyjaśnień udzielił Dyrektor Departamentu 
Infrastruktury Wojciech Siporski.  

 Komisja przyjęła do aprobującej wiadomości Informację „Rozwiązania 
systemowe transportu publicznego (kolejowego, drogowego, lotniczego) oraz 
nakłady na infrastrukturę drogową, kolejową, lotniczą w latach 2008-2013” oraz 
informację „Infrastruktura komunikacyjna, jako dźwignia rozwoju ruchu 
turystycznego i gospodarczego regionu”.  

Ad 4. 

Spraw róŜnych nie zgłoszono. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokół sporządziła Barbara Loch. 

        Przewodnicząca obrad 

 

            Agnieszka Szlęk 


